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Z A P I S N I K 
3. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova - Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 8. marca 2023 
ob 19.00 uri v prostorih Športne dvorane Dobrova, Cesta 7. maja 20, Dobrova.  
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova - Polhov Gradec Jure Dolinar.   
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Irena Bačlija Brajnik, Vida Bonča Dolinar, Bojan Demšar, Tončka 
Dolenc, Borut Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Sanja Gorza Luk, Marko Košir, Niko Kršinar, Pavel Malovrh, 
Ana Oblak, Mihael Oven, Nataša Peljhan, Franc Rejec, Marjeta Stanovnik 
 
Odsotni člani sveta: Blaž Juren, opr. 
 
Ostali prisotni: Urban Švegl, predstavnik RRD d.o.o., kot poročevalec k 2. točki dnevnega reda, Tadeja 
Plestenjak in Mateja Tavčar, občinska uprava. 
 
Seja se je pričela ob 19. uri.  
 
Navzočih je bilo 15 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Jure Dolinar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 3. redne seje Občinskega sveta Občine 
Dobrova - Polhov Gradec:  
 

1. Potrditev zapisnika 2. redne seje občinskega sveta  
2. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi v enoti urejanja prostora KE6/292 v Občini Dobrova - Polhov 

Gradec  
3. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta  
4. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2023 – splošna razprava  
5. Predlog za imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Ljubljana 
6. Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta 
7. Program dela občinskega sveta za leto 2023 
8. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Predlagani dnevi red je bil soglasno 
sprejet. 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 2. redne seje občinskega sveta 
Župan je članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnik 2. redne seje občinskega sveta. 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik je bil soglasno potrjen.  
 
Ad 2) Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi v enoti urejanja prostora KE6/292 v Občini Dobrova -
Polhov Gradec  
Župan je besedo predal g. Urbanu Šveglu, občinskemu urbanistu, ki je predstavil vsebino predloga, 
obravnavanega bod točko dnevnega reda. V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Borut Dolinar, 
Franc Rejec, Niko Kršinar in Marko Košir. Po zaključeni razpravi je župan predlagal članom občinskega 
sveta v sprejem naslednji sklep: 
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Sklep 19/1/3 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja 
prostora KE6/292 na zemljiščih parcel oz. del. Parcel št.: 1300/4, 1300/5, 1300/6 k.o. 1983 Babna Gora.  
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta  
Župan je besedo predal Ireni Bačlija Brajnik, predsednici Statutarno pravne komisije, ki je prisotnim 
predstavila predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta. Ker razprave ni bilo, je župan 
predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 20/2/3 
Občinski svet na podlagi 81. člena  Poslovnika sprejme spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega 
sveta v predlaganem besedilu.  
 Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova - Polhov Gradec za leto 2023 – splošna razprava  
Župan je prisotnim članom občinskega sveta uvodno z grafikoni predstavil izvirne prihodke občine sedanjo 
višino prilivov, z oceno, da je potrebno zvišati prihodke občine in zagotoviti stabilnost. Predstavil je predlog 
proračuna in njegove bistvene prihodke ter načrtovane odhodke ter povedal, da  se predlog proračuna za 
leto 2023 v nadaljevanju pošlje delovnim telesom občinskega sveta in svetom krajevnih skupnosti. V 
razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Franc Rejec, Tončka Dolenc, Marko Košir, Ana Oblak, Mihael 
Oven, Stanislav Dvanajščak, Irena Bačlija Brajnik in Borut Dolinar. Po zaključeni predstavitvi je župan 
predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 21/3/3 
Predlog proračuna občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2023 je primerna podlaga za nadaljevanje 
postopka sprejemanja proračuna. O predlogu proračuna za leto 2023 se opravi javna razprava.  
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Predlog za imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD  
          Ljubljana 
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Irena Bačlija Brajnik je prisotnim 
predstavila predlog Sklepa. Ker razprave ni bilo, je župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem 
naslednji sklep: 
 
Sklep 22/4/3 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec predlaga Centru za socialno delo Ljubljana, da se v Svet 
lokalnih skupnosti CSD Ljubljana imenuje Marjeta Stanovnik, stanujoča Briše pri Polhovem Gradcu 24, 
1355 Polhov Gradec.   
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 6) Poročilo župana o delu in o izvrševanju sklepov občinskega sveta 
Župan je članom občinskega sveta predstavil poročilo o delu in izvrševanju sklepov občinskega sveta med 
obema rednima sejama, ki so ga člani sveta prejeli z gradivom. Člani sveta so se seznanili s poročilom.  
 
Župan je poročal tudi o svojem delu, aktivnostih, sestankih in delovnih srečanjih med obema rednima 
sejama; izvajajo se intenzivni pogovori s Kmetijsko zadrugo Dolomiti, vezano na dogovor o tem, kako se 
bo pristopilo k skupni obnovi stavbe KZ na Dobrovi. Po izvedenih pogovorih je Kmetijska zadruga 
pripravljena z občino v pogovore in podpis  pisma o nameri, z namenom, da kmetijska zadruga na lokaciji 
uredi s trgovino, z ostalimi programi, drugi del javnih programov pa uredi občina. Župan prav tako pove, da 
so vsi člani občinskega sveta prejeli Katalog obveznosti funkcionarjev s strani KPK, z odgovornostjo, da se 
sledi navodilom ter v Mnenje dva predloga zakona s strani Državnega zbora. Povedal je, da občina načrtuje 
sodelovanje s skupno občinsko upravo, saj so le-te dober mehanizem za prihranek stroškov, uprava občine 
pa je kadrovsko že sedaj podhranjena. Člane občinskega sveta je seznanil tudi s potekajočimi aktivnostmi 
v zvezi z izvajanjem državnega prostorskega načrta v občini. Direkcija za vode je po gospodinjstvih 
razposlala brošuro o pričetku gradnje Etape 2, zadrževalnika na Dobrovi. Občina pa je prejela tudi dopis s 
strani Civilne iniciative Dobrova, ki opozarja na poplavno varnost oziroma na postopke projekta poplavne 
varnosti. Občina je že ustanovila delovno skupino, ki bo sodelovala skupaj z občinsko upravo pri 
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pogovarjanjih z DRSV in oblikovanju stališč. V februarju je občina že sklicala sestanek z DRSV-jem v zvezi 
nadaljevanja gradnje ukrepov iz Etape 2, ki je bil izveden na današnji dan. Občina se je seznanila z njihovim 
trenutnim planom dela na projektu poplavne varnosti v občini in njihovim pogledom na nadaljevanje 
projekta. V naslednjih tednih so že načrtovani sestanki z DRSV, civilno iniciativo in delovno skupino občine, 
o poteku in vsebini bo župan seznanil občinski svet.  
 
Ad 7) Program dela občinskega sveta za leto 2023 
Župan je prisotnim  predstavil okviren Program dela občinskega sveta, z okvirnim terminskim načrtom sej  
skozi leto, pripravljen zaradi lažje organizacije časa in dela. Razprave ni bilo, zato je v nadaljevanju 
predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 23/5/3 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Program dela občinskega sveta občine z okvirno 
vsebino in terminski plan rednih sej v letu 2023. 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 8) Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  
Pod stalno točko dnevnega reda občinskih sej »Vprašanja in pobude članov občinskega sveta« so člani 
občinskega sveta zastavili naslednja vprašanja in podali sledeče pobude: 
 
Člani sveta so se seznanili s poročilom župana. 
 

 
 
Ana Oblak, podžupanja, je na vprašanje svetnice Tončke Dolenc povedala, da je pobuda za asfaltiranje 
ceste v Črnem Vrhu tudi na seznamu KS, za Mačkovo štalo se išče ustrezna rešitev, bo pripravljen odgovor. 
Župan je na vprašanje Boruta Dolinar povedal, da je bil s problemom namena prekomerne pozidave 
seznanjen, da se pripravlja ustrezna rešitev. Poziva pa člane sveta, da operativne zadeve poskušajo 
reševati preko odborov. Župan Jure Dolinar je Franca Rejca seznanil z aktivnostmi urejanja pri ŠRC Gabrje, 
pripravlja se načrt oddaje območja ŠRC v najem in ostale fazne aktivnosti ureditve ŠRC. Prvi ogledi, 
čiščenje je že bilo izvedeno. Prav tako je Rejca seznanil z izvedenimi postopki, z edinim lastnikom 
zemljišča, ki ostaja ob omenjeni cesti še nedogovorjen, drugače pa je občina postala lastnica zemljišč pod 
cesto in bo marca po načrtih pričela z asfaltiranjem.  Ana Oblak je podala odgovor g. Dvanajščaku in sicer 
1. aprila bo izvedena občinska čistilna akcija, koordinirana s strani občine. Preko krajevnih skupnosti so 
vabljena vsa društva. V glavnem občina bo zagotovila vrečke, malenkostni prigrizek, članek, promocijo. .   
 
Predsedujoči seje je sejo ob 21.40 uri zaključil.   
  
Zapisnik pripravila: 
Mateja Tavčar  
 
 
                                                                                                        Jure Dolinar,  
                                                                                                                    župan 

Tončka Dolenc Možnost vzpostavitve knjižnice v Črnem Vrhu? Bibliobus? 
Tončka Dolenc Asfaltiranje ceste do kmetije Breškov? Sami financirali pripravo? 
Tončka Dolenc Vzdrževanje ceste do Radarja na Pasji ravni? Turistična točka treh občin. 
Tončka Dolenc Pobuda za ureditev Mačkove štale. Poslala tudi pisni predlog. 
Tončka Dolenc Obuditev projekta Kino pod zvezdami. Najetje filmov, predvajanje po krajih? 

Borut Dolinar Pozidava v Gabrju? Informacije o pozidavi več stanovanjskih objektov. 

Borut Dolinar Pobuda za ureditev odlaganja smeti v Gabrju. Sredi naselja velik ekološki problem. 
Franc Rejec Ureditev ŠRC Gabrje? 
Franc Rejec Ureditev ceste Šujica - Stranska vas? 
Stanislav Dvanajščak Pobuda za postavitev klopi v Podrebri- pod Žagarjem
Stanislav Dvanajščak Izvedba čistilne akcije v letu 2023? 

Stanislav Dvanajščak
Pobuda za ureditev odlaganja pasjih iztrebkov, smeti, predvsem obiskovalcev krajev- nevarnost za živali na 
kmetijah


